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استاندار خوزستان :
فرزندان حاصل از ازدواج با خارجی ها

 صاحب شناسنامه ایرانی شدند
استاندار خوزستان از اهدا اولین شناسنامه به فرزندان مادر 
ایرانی که دارای پدر غیر ایرانی هستند در استان خبر داد.

به  شناسنامه  اولین  اهداء  جلسه  در  شریعتی  غلامرضا 
هستند،  ایرانی  غیر  پدر  دارای  که  ایرانی  مادر  فرزندان 
سال  قانون مصوب  اجرایی شدن  راستای  در  کرد:  اظهار 
۱۳۹۸ جهت شناسنامه دار کردن و هویت دادن به فرزندان 
اولین  هستند،  ایرانی  غیر  پدر  دارای  که  ایرانی  مادران 

شناسنامه در خوزستان صادر شد.
زنان  از  حمایت  جهت  در  قانون  این  اینکه  بیان  با  وی 
ایرانی، فرزندان و خانواده آنها تصویب شده است، افزود: 
تا به امروز فرزندان مادران ایرانی شرایط مبهمی داشتند و 
شرایط تحصیل آنها سخت بود و همچنین نداشتن هویت 

مشکلاتی را برای شان به وجود می آورد.
ظریف  فاطمه  خانم  اینکه  به  اشاره  با  خوزستان   استاندار 
اولین شناسنامه در استان را دریافت کرده است، گفت: با 
فراهم کردن دستورالعمل ها، احکام شرعی، فقهی و پس 
از  که  فرزندانی  تا  آمد  فراهم  شرایطی  قانونی  مصوبه  از 
به عنوان شهروند  هستند  ایرانی  غیر  پدری  و  ایرانی  مادر 

ایرانی محسوب شوند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: در خوزستان ۲ هزار و ۳۰۰ 
فرزند از مادر ایرانی و پدر غیر ایرانی وجود دارد که برای 
آنها  تدریج شناسنامه  به   و  پرونده تشکیل شده  آنها   ۵۲۴
تشکیل  پرونده  نیز  نفرات  باقی  برای  و  شد  خواهد  صادر 
و  تسهیلات  از  ایرانی  شهروند  به عنوان  تا  شد  خواهد 

امکانات بهره مند شوند.

در آینده نزدیک ؛
کشتی فردوس به خوزستان می آید

تحقیقاتی  کشتی  ورود  از  خوزستان  شیلات  مدیرکل 
فردوس در آینده نزدیک به صیدگاه های استان خبر داد.

به  فردوس  تحقیقاتی  کشتی  کرد:  اظهار  ابوعلی  فتح اله 
صیدگاه های  وارد  زودی  به  دریایی  ذخایر  بررسی  منظور 
هماهنگی  باید  زمینه  این  در  می شود؛  خوزستان  استان 
علمی  کشتی  این  فعالیت  برای  ذیربط  دستگاه های  بین 

تحقیقاتی انجام شود.
خلیج  و  عمان  دریای  در  کشتی  این  اینکه  بیان  با  وی، 
فارس، اقدامات پژوهشی مرکز تحقیقات شیلات کشور را 
انجام می دهد، گفت: این کشتی پس از گذر از استان های 
مجموعه  شد.  خواهد  خوزستان  وارد  بوشهر  و  هرمزگان 
پژوهشی   - علمی  حرکت  این  دستاوردهای  و  اطلاعات 
به تصمیم گیری های ما در شیلات کمک بسیار ارزنده ای 

می کند.
مدیرکل شیلات خوزستان با اشاره به دیگر مزایای ورود 
در  آبزیان  ذخایر  کاهش  کرد:  بیان  کشتی  این  فعالیت  و 
مناطق مختلف و همچنین هشدارهای لازم به منظور به 
این  ورود  مزایای  از  دیگر  برخی  دریابست ها  کارگیری 

کشتی تحقیقاتی برای صنعت شیلات هستند.
از  غیرمجاز  شناورهای  فعالیت  اینکه  بیان  با  وی 
کرد:  عنوان  است،  صیادی  جامعه  روی  پیشِ  چالش های 
این  مرتبط،  ادارات  و  نهادها  سایر  همکاری  با  امیدواریم 

چالش ها رفع شوند.
ابوعلی، با اشاره به مشکلات سوخت شناورهای صیادی، 
سوخت  سامانه  مشکلات  رفع  جهت  رایزنی ها  گفت: 
شناورها و ارتقای بازه زمانی ثبت سفارش از یک ماه به دو 
ماه در حال انجام است . ساماندهی عرضه آبزیان در بنادر 
فروش  از  جلوگیری  و  صیادی  شناورهای  توسط  صیادی 
غیر مجاز آبزیان نیز از جمله اقدامات در حال انجام است .

و  بنادر  مدیرکل  کرد:  اظهار  خوزستان  شیلات  مدیرکل 
دریانوردی  تکمیل علائم  زمینه  در  خوزستان،  دریانوردی 
که  است  داده  مساعد  قول  بهمنشیر  رودخانه  آبراه  در 

امیدواریم هر چه زودتر این مهم اجرایی شود.

مدیر جهاد کشاورزی شادگان :
پایش ملخ های صحرایی آغاز شد

بهره برداران و کشاورزان شادگانی در صورت مشاهده ملخ 
مراکز  به  یا  و   ۱۳۱ سامانه  طریق  از  را  مراتب  صحرایی 

کشاورزی و مدیریت جهاد کشاورزی اطلاع دهند.
گروه  چهار  فعالیت  گفت:  شادگان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
زمین های  در  )دریایی(  صحرایی  ملخ  رصد  و  پایش 

کشاورزی، نخلستان ها و تالاب شادگان آغاز شد.
ریزش  از  موردی  تاکنون  داشت:  اظهار  منیعات  خلیل 
نشده  مشاهده  شادگان  شهرستان  در  مهاجم  ملخ های 
دیده بانی  گروه های  قالب  در  پایش  کارشناسان  و  است 
به منظور رصد ملخ ها در روستاها و تالاب شادگان مستقر 

شدند تا در صورت مشاهده وارد عمل شوند.
در  خواست  شادگانی  کشاورزان  و  بهره برداران  از  وی 
و   ۱۳۱ سامانه  طریق  از  صحرایی  ملخ  مشاهده  صورت 
اطلاع  مدیریت جهاد کشاورزی  و  مراکز کشاورزی  به  یا 

دهند.
لایروبی  و  پاکسازی  عملیات  اجرای  از  ادامه  در  منیعات 
و  داد  به طول هفت کیلومتر خبر  رودخانه گیدار شادگان 
از شوری  پاکسازی و جلوگیری  با هدف  این طرح  گفت: 

زمین های حاشیه رودخانه در حال اجرا است. 
و  آب  با  کشت  قابل  اراضی  هکتار  هزار   ۵۷ با  شادگان 
محصولات  تامین  مرکز  از  یکی  مرطوب  و  گرم  هوای 

گرمسیری در استان خوزستان است. 
عمده ترین  از  خرما  و  بامیه  سبزیجات،  انواع  گندم، 
حیات  و  می روند  به شمار  منطقه  کشاورزی  محصولات 

اقتصادی مردم شادگان بر پایه کشاورزی است.

مدیرکل راهداری خوزستان :
بیش از ۶ هزار راننده 

تسهیلات کرونایي گرفتند
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان گفت: ۶ 
هزار و ۶۹۹ راننده حمل و نقل عمومی بخش مسافربری استان 

خوزستان موفق به دریافت تسهیلات کرونایی شدند.
غلامعباس بهرامی نیا اظهار داشت: در راستای مصوبات ستاد 
ملی کرونا و مقابله با ویروس کرونا با هدف حمایت و پشتیبانی 
از کسب و کارهای آسیب دیده به واسطه شیوع این ویروس، 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی امکان ثبت نام کارفرمایان 

مشمول این حمایت را در سامانه کارا فراهم نمود.  
وی افزود: بر اساس فرآیند تعریف شده برای دریافت تسهیلات 
کرونا  ۱۲ هزار و ۴۴۰  راننده در خوزستان مشمول دریافت این 
تسهیلات تایید شدند که تاکنون ۵۴ درصد آنها موفق به اخذ 
تسهیلات شدند.    بهرامی نیا گفت: این تسهیلات بانکی به 
مبلغ ۱۲۰ میلیون ریال برای بنگاه های حمل و نقل مسافربری 
خسارت دیده به ازای هر نفر شاغل و ۶۰ میلیون ریال برای هر 
نفر راننده فعال بیمه شده با سود ۱۲ درصد و دوره بازپرداخت ۲۴ 

ماهه در نظر گرفته شده است.

مدیرکل بنادر خوزستان :
تجهیزات استراتژیک بندر  امام  تولید شد

قطعات  گفت:  خوزستان  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
حساس، تجهیزات استراتژیک تخلیه و بارگیری مجتمع بندری 
امام خمینی به همت شرکت های دانش بنیان طراحی و تولید شد.

عادل دریس با اشاره به حمایت های این اداره کل در خصوص 
از  یکی  تولیدی  لابراتور های  و  کارگاه  راه اندازی  و  استقرار 
شرکت دانش بنیان در مجتمع بندری امام خمینی بیان داشت: 
این شرکت ها با نیازسنجی و طراحی مجدد قطعات حساس 
کنترلی که امکان تأمین آن ها به واسطه تحریم های ظالمانه از 
کشور های سازنده امکان پذیر نیست، گام بلندی در تولید قطعات 

مهم و استراتژیک و حذف وابستگی برداشتند.
دریس در ادامه افزود: یکی از شرکت های دانش بنیان کشور 
موفق شده است بیشترین اثرات را در تولید قطعات الکترونیکی 
به خود اختصاص دهد و سه قطعه حساس در حوزه کنترل 
مربوط به تجهیزات مهم و راهبردی بندری طراحی و تولید کند.

مدیرکل بنادر و دریانوردی استان خوزستان کاهش وابستگی به 
کشور های خارجی از طریق ایجاد مجتمع کارگاه های صنعتی در 
این اداره کل و کاهش اثرات تحریم های ظالمانه را از اهم فعالیت 

شرکت های دانش بنیان عنوان کرد.

مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان :
پست برق دزفول وارد مدار می شود

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: فاز اول پست 
و خط سردشت دزفول، تکمیل و آماده بهره برداری است.

محمود دشت بزرگ اظهار کرد: فاز اول پست سیار ۱۳۲ به ۳۳ 
کیلوولت سردشت دزفول با ۱۲ مگاولت آمپر ظرفیت و یک فیدر 
خروجی ۳۳ کیلو ولت تکمیل و در ماه جاری به بهره برداری 
می رسد. وی بیان کرد: برای برقداری این پست نیز یک خط 
دو مداره به طول ۳۵ کیلومتر از پست ۴۰۰ کیلوولت دزفول 
به پست سردشت متصل و نهایی شده است.مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان ارزش سرمایه گذاری این پروژه را 
بیش از ۴۵ میلیارد تومان عنوان کرد و افزود: هدف از ساخت 
این پست تامین برق سردشت دزفول و اصلاح افت ولتاژ در این 
منطقه است.به گفته دشت بزرگ عملیات خاکی فاز نهایی پست 
سردشت دزفول نیز انجام شده و پروژه در حال حاضر فعال و 

در حال اجرا است.

شهردار منطقه یک اهواز :
پروژه ترمیم زیرگذر شریعتی

 به اتمام رسید
شهردار منطقه یک اهواز گفت: عملیات پروژه ترمیم زیرگذر 

شریعتی به اتمام رسید.
یاسین کاوه پور مدیر منطقه ، با اعلام این خبر گفت: این عملیات 
با هدف تسهیل در تردد در این زیرگذر در دستور کار قرار گرفت 

و عملیات اجرایی آن انجام شد.
به گفته وی، روز جمعه با اجرای عملیات آسفالت زیرگذر عملیات 

عمرانی این پروژه به اتمام رسید.
وی با بیان اینکه این زیرگذر از لحاظ عبور و مرور از نقاط با 
اهمیت می باشد، افزود: به دلیل موقعیت ژئوپلیتیکی و شرایط و 
مسائل خاص و همچنین یک سری ایرادات زیر ساختی که از 
زمان ساخت زیرگذر وجود داشت که به مرور در حال برطرف 
شدن هستند و ان شاا... در آینده مشکلات کمتری داشته باشیم 

تا رضایتمندی شهروندان را به دنبال خواهد داشت. 
به  شهروندان  از  عذرخواهي  ضمن  پایان  در  منطقه  شهردار 
دلیل مشکلات  پیش آمده در تردد اهالي و ساکنین منطقه و 
شهروندان در حین اجراي این پروژه، از صبر و شکیبایي مردم و 
اهالي منطقه کمال تشکر و قدرداني را ابراز نمود و اعلام کرد : 
امیدواریم شهروندان و اهالي منطقه با حمایت مساعد خود ما را 

در اجراي اینچنین پروژه ها همراهي نمایند.

شهردار منطقه ۷ اهواز :
عملیات تعویض جداول فرسوده انجام شد

مدیر منطقه هفت از عملیات تعویض جداول فرسوده و جدول 
گذاری در سطح منطقه هفت خبر داد.

طرح  راستای  در  گفت:  خبر  این  راستای  در  حاتمی  فرزین 
استقبال از بهار و همچنین زیباسازی و بهسازی منظر و چشم 
انداز شهری، ارتقاء خدمات رسانی به شهروندان عملیات تعویض 
جداول فرسوده و جدول گذاری به صورت گسترده در سطح 
منطقه هفت آغاز شده است. حاتمی با تاکید بر ضرورت بهسازی 
و  ترمیم  عملیات  افزود:  زیرساخت های شهری  ساماندهی  و 
تعویض جداول فرسوده مدتهاست در سطح منطقه به طور جدي 
در حال اجراست و اکنون این عملیات در دور برگردان بلوار بسیج، 
بلوار شهید سلیمانی و جداول میدان سه راه تپه به صورت )امانی( 

توسط نیروهای منطقه هفت در حال اجرا است.
وی در ادامه افزود: عملیات تعویض جداول فرسوده و جدول 
گذاری در گذشته نیز در بلوار شهید سردار سلیمانی اجرا شده 
اجرا  به  نیاز  نقاطی که  پروژه همچنان در دیگر  این  است و 
داشته باشد به منظور بهسازی و بازسازی معابر و کسب رضایت 

شهروندان انجام خواهد شد.

استاندار خوزستان :

تلفات کرونا بزودی افزایش می یابد

معاون امنیتی استاندار خوزستان :

پروتکلهارعایتنمیشود

وزیر آموزش و پرورش :

ترکتحصیلخوزستانیهاازمیانگینكشوریبیشتراست

فرماندار شادگان : 

اولویتاستخدامبایدبابومیهاباشد

برخلاف سال های گذشته ؛  خوزستانباریزشدانشآموزمواجهاست

استاندار خوزستان با اشاره به افزایش موارد کرونا 
سریع  مداخله  لزوم  بر  ها،  شهرستان  برخی  در 

فرمانداران این شهرستان ها تاکید کرد.
نشست  ششمین  و  چهل  در  شریعتی  غلامرضا 
در حال  کرد:  اظهار  کرونا  مدیریت  استانی  ستاد 
حاضر خوزستان در وضعیت آبی قرار دارد و تنها 
قرار  آبی  وضعیت  در  استان  این  شهرستان  یک 

ندارد.
ها  برخی شهرستان  در  بیماری  روند  افزود:  وی 
کاهشی و برخی شهرستان ها افزایشی است. در 
دزفول،  آزادگان،  دشت  آبادان، شوش،  شهرهای 
اندیکا، آغاجاری، مسجدسلیمان، رامشیر، شادگان، 
هندیجان، بهبهان و هویزه روند بیماری نسبت به 
هفته قبل افزایشی بوده است که باید فرمانداران 
سریع مداخله کنند زیرا ممکن است در هفته های 

آتی موارد فوتی این شهرستان ها افزایش یابد.
استاندار خوزستان تصریح کرد: سریعا باید چرخه 
انتقال در این شهرستان ها قطع و رعایت پروتکل 

ها افزایش یابد.
و  ملی  ستاد  مصوبات  اساس  بر  گفت:  شریعتی 
استانی مقابله با کرونا در زمینه رفع محدودیت ها 
تصمیم گیری می شود. تصمیم گیری سر خود در 
به  اما  باشد  داشته  منافع محلی  زمینه شاید  این 

هرج و مرج و بی نظمی منجر می شود بنابراین 
ملاک تصمیم گیری، ستاد ملی و استانی مقابله 

با کرونا است.
فاصله  کاهش  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
گذاری اجتماعی در مراکز عمومی، گفت: یکی از 
انتشار ویروس،  ابزارهای مهم و موثر در کنترل 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی است که در مراکز 
عمومی باید به این موضوع توجه بیشتر و نظارت 
تشدید شود. کاهش فاصله گذاری اجتماعی پیام 

خوبی برای مدیریت بیماری ندارد.
مطبوع  تهویه  وجود  همچنین  کرد:  تصریح  وی 
در مراکز عمومی به ویژه در مراکز تهیه و توزیع 
غذا، یک ضرورت است که باید مسئولان بهداشت 
به این مهم به عنوان یک اولویت نظارتی بیشتر 
توجه کنند. استاندار خوزستان بیان کرد: همچنین 
در برخی شهرستان ها، میزان رعایت اکثر شاخص 
های تعریف شده توسط معاونت بهداشت دانشگاه 
علوم پزشکی اهواز در حد انتظار نبوده است که 

باید لیست این شهرستان ها تهیه و جهت اعلام 
خطر به فرمانداران اخطار داده شود.

ها  این شهرستان  فرمانداران  داد:  ادامه  شریعتی 
باید سریع علت پایین بودن میزان رعایت شاخص 

ها را بررسی و نسبت به جبران آن اقدام کنند.
وی بیان کرد: رها کردن یا بی توجهی نسبت به 
های  بیماری  در  بهداشتی  های  پروتکل  رعایت 
عفونی، شوخی بردار نیست و ممکن است ناگهان 

با انفجار بیماری مواجه شویم.
دست  به  شرایط  حفظ  افزود:  خوزستان  استاندار 
آمده کمتر از به دست آوردن شرایط اهمیت ندارد. 
بنابراین باید همه به حفظ و حتی بهبود شرایط 

توجه کنند و غفلت از هیچ کسی پذیرفته نیست.
شریعتی گفت: همچنین دستگاه های پشتیبان در 
این  اجرای  پایان  تا  اجرای طرح شهید سلیمانی 
طرح باید به وظایف خود عمل کنند و کوتاهی در 

این زمینه به هر بهانه ای پذیرفته نیست.
وی ادامه داد: برگزاری جلسات به صورت ویدئو 
کنفرانسی نیز ممکن است موجب شود فرمانداران 
است  ممکن  نتیجه  در  نشوند،  حاضر  جلسه  در 
دیگری  نحو  به  و شرایط  باعث کم توجهی شود 
باید با رعایت پروتکل های  بنابراین  رقم بخورد 

بهداشتی، فرمانداران در جلسات حضور یابند.

معاون امنیتی و انتظامی استانداری خوزستان با اشاره به کاهش 
میزان رعایت پروتکل های بهداشتی در استان، گفت: میزان رعایت 
 ۵۰ از  کمتر  حتی  شهرستان ها  برخی  در  بهداشتی  پروتکل های 

درصد است.
مدیریت  استانی  ستاد  نشست  و ششمین  در چهل   حیاتی  ولی ا... 
کرونا در خوزستان که امروز )چهارم بهمن ماه( در استانداری انجام 
شد، اظهار کرد: متاسفانه میزان رعایت پروتکل های بهداشتی در 

خوزستان کاهشی شده است.
باغملک،  امیدیه،  در  ها  پروتکل  اجرای  روند  البته  افزود:  وی 
اندیمشک و کارون مطابق استانداردها و بیش از ۹۰ درصد است 
بهداشتی در برخی شهرستان ها  پروتکل های  اما میزان رعایت 

حتی کمتر از ۵۰ درصد است.
استانداری خوزستان گفت: گشت های  انتظامی  و  امنیتی  معاون 
با  باید فعال و رعایت پروتکل های بهداشتی در اصناف  بازرسی 

جدیت پیگیری شود. همچنین اپلیکیشن ماسک در ادارات نصب 
و فعال شود.

حیاتی بیان کرد: بر اساس مصوبات ستاد ملی مقابله با کرونا برخی 

از اصناف اجازه فعالیت دارند اما پروتکل ها در این اصناف به خوبی 
تالار  اتحادیه  باید رئیس  آینده  رعایت نمی شود. در جلسه هفته 
داران و مدیرکل میراث فرهنگی حضور پیدا کنند. همچنین باید 

میزان رعایت پروتکل ها در تالارها بررسی شود.
فعالیت داده شود و  اجازه  از اصناف  به برخی  اگر  بیان کرد:  وی 

پروتکل ها رعایت نشود، مجددا پیک بیماری رخ می دهد.
اجرای  به  اشاره  با  استانداری خوزستان  انتظامی  و  امنیتی  معاون 
طرح شهید سلیمانی، بیان کرد: باید پشتیبانی کاملی برای اجرای 
رعایت  وضعیت  آینده  جلسه  در  همچنین  شود.  انجام  طرح  این 

پروتکل های بهداشتی در شهرستان بررسی می شود.
ممکن  که  است  ای  گونه  به  شرایط  اکنون  کرد:  تصریح  حیاتی 
نباید  بنابراین  یابد،  افزایش  ها  نشینی  شب  و  ها  دورهمی  است 
عادی انگاری شود زیرا در صورت عادی انگاری با بحران مواجه 

خواهیم شد.

پرورش  و  آموزش  گفت:  خوزستان  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
خوزستان برای جلوگیری از ترک تحصیل دانش آموزان گام های 
مثبتی برداشته است ولی هنوز در این زمینه با میانگین کشوری 

فاصله وجود دارد.
پرورش  و  آموزش  معاونان  شورای  در  میرزایی  حاجی  محسن 
معلم   ۳ درمانی  مراحل  پیگیری  لزوم  بر  تاکید  با  خوزستان 
آسیب دیده در حادثه برخورد صاعقه به کانکس محل اسکان آنان 
در سردشت دزفول اظهار داشت: این حادثه  با قید فوریت مورد 
بررسی دقیق و کارشناسی قرار بگیرد و تمام تلاش ما این است 
که امکانات لازم پزشکی و درمانی برای این عزیزان فراهم شود.

وی با بیان اینکه مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان نماینده ویژه 
دزفول  سردشت  دیده  آسیب  فرهنگیان  درمان  کارگروه  در  وزیر 
است، افزود: تمامی هزینه های درمانی و پزشکی آسیب دیدگان 

این حادثه به صورت رایگان انجام شود.
یک  تدوین  لزوم  بر  تاکید  با  حال  عین  در  میرزایی  حاجی 

بهبود  برای  خوزستان  پرورش  و  آموزش  سوی  از  عملی  برنامه 
این  شاخص های آموزشی در استان خوزستان گفت: در گام اول 
منابع موجود صورت  و  از ظرفیت ها  استفاده  با  باید  ریزی  برنامه 

بگیرد و امیدواریم تا پایان بهمن ماه این برنامه اجرایی شود.
دوره  تحصیلی  پوشش  در  باید  حال  عین  در  داشت:  بیان  وی 
البته  شود.  اندیشیده  راهکاری  نیز  خوزستان  استان  در  متوسطه 
دسترس  در  و  کمبود  به  مربوط  ها  ماندگی  عقب  این  از  بخشی 

نبودن فضای آموزشی برای دانش آموزان این استان است.
فضای  ایجاد  لزوم  بر  تاکید  با  همچنین  پرورش  و  آموزش  وزیر 
آموزشی مناسب برای جذب دانش آموزان به فرآیند تعلیم و تربیت، 
گفت: در این خصوص توصیه های لازم به رئیس سازمان نوسازی، 
توسعه و تجهیز مدارس کشور صورت گرفته است و باید در نظر 
و  است  آموزشی  فضای  ایجاد  ما  اول  اولویت  که  باشیم  داشته 
کیفیت این فضاها در مرحله بعدی قرار دارد و نباید اجازه دهیم که 

دانش آموزان از تحصیل دور بمانند.

حاجی میرزایی گفت: آموزش و پرورش خوزستان برای جلوگیری 
از ترک تحصیل دانش آموزان گام های مثبتی برداشته است ولی 
نتایج  دارد.  وجود  فاصله  میانگین کشوری  با  زمینه  این  در  هنوز 
امتحانات نهایی نیز از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است که باید 
بهبود  خوزستان  استان  در  آموزان  دانش  نهایی  نمرات  میانگین 
پیش  دوره  گذراندن  مزایای  به  اشاره  با  همچنین  وی  کند.  پیدا 
نوآموزانی که تحت  پایه در  نوآموزان گفت: تکرار  برای  دبستانی 
پوشش آموزش های پیش دبستانی قرار می گیرند به هنگام ورود 
بیشتر  آنها  در  فارسی  زبان  در عین حال  است.  دبستان کمتر  به 
تقویت می شود.این مقام مسئول در عین حال اداره کل نوسازی را 
مسئول تامین فضای آموزشی مورد نیاز آموزش و پرورش دانست 
و گفت: فضاهای آموزشی مورد نیاز گذر تحصیلی از دوره ابتدایی 
به متوسطه اول و دوم باید در استان خوزستان تامین شود حتی 
اگر مجبور به اجاره ساختمان هایی شویم که تحت تملک آموزش 

و پرورش قرار ندارد.

در  بومی  نیروی  جذب  بر  تاکید  با  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
شرکت فولاد این شهرستان گفت: جذب نیروی بومی در واحدهای 
تولیدی، فولاد و سازمان های شادگان به عنوان مطالبه  مردم از سوی 

کارفرمایان، صاحبان صنایع و ادارات در اولویت قرار گیرد.
امید صبری پور در نشست شورای اشتغال شهرستان شادگان با اشاره 
به لزوم توجه بیش از پیش به جوانان بومی این شهرستان اظهار 
داشت: استفاده از ظرفیت جوانان در عرصه های گوناگون به عنوان 

سرمایه های اصلی و ملی کشور بسیار اهمیت دارد. 
وی با بیان اینکه در بحث اشتغال و استخدام حق تقدم با نیروهای 
بسیار  به ظرفیت های  توجه  با  افزود:  است  بومی شهرستان  جوان 
مطلوب شادگان، در راستای برطرف کردن دغدغه های جوانان، باید 
اجرایی و  نیاز در دستور کار دستگاه های  اقدامات مقتضی و مورد 

صنایع بخصوص شرکت فولاد شادگان قرار گیرد. 
تمامی  کارگیری  به  کرد:  بیان  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
نیروهای تحصیل کرده بومی به  از  استفاده  ظرفیت های محلی و 
سود شرکت های تولیدی و کارخانه هاست و رضایتمندی بیشتر مردم 

منطقه را به همراه دارد.
صبری پور با بیان اینکه بومی گزینی در استخدام های این شهرستان 
ضروری است و هیچ مدیری حق ندارد مطالبه مردم در این زمینه 
را نادیده بگیرد اظهار داشت: موضوع اشتغال باید به اولویت اصلی و 
نخست مسوولان شهرستان شادگان تبدیل و در این راستا از تمام 

ظرفیت ها و امکانات موجود استفاده شود.
وی در ادامه با اشاره به ضرورت رفع دغدغه مردم در زمینه آلودگی 
هوا و رعایت مقررات زیست محیطی از سوی شرکت فولاد شادگان 
گفت: ایجاد بوستان و فضای سبز در کنار مجتمع فولاد شادگان در 

دستور کار مدیران این مجتمع قرار گیرد.
اجرای  مسیر  در  اجرایی  دستگاه های  برخی  گفت:  بود  صبری پور 
یا  اندازی  عمرانی شهرستان سنگ  و  خدماتی  اشتغالزا،  طرح های 

ملاحظه کاری می کنند.
وی با بیان اینکه مشکلات این شهرستان در بخش های مختلف با 
ایجاد فرصت های جدید اشتغال قابل حل است گفت:برخی امور در 
شادگان سلیقه ای و بدون در نظر گرفتن سهم و نقش مردم اجرا شده 

که این مشکل، تاثیر مناسبی در زندگی و اشتغال آنها نداشته است.
کالاهای  تامین  و  تهیه  بر  تاکید  با  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
این  تولیدی  واحدهای  از  و خصوصی  دولتی  ارگان های  نیاز  مورد 
شهرستان افزود: این اقدام رونق اقتصادی تولیدکننده های شهرستان 

و همچنین اشتغالزایی در منطقه را به همراه دارد.
نماینده مردم شادگان در مجلس شورای اسلامی نیز در این نشست 
به  را  استخدام  اولویت  باید  شادگان  اجرایی  دستگاه های  گفت: 

نیروهای بومی این منطقه اختصاص دهند.
حجت الاسلام مجید ناصری نژاد اظهار داشت: شهرستان شادگان 
تبدیل شود زیرا  نیروهای غیربومی  اشتغال  برای  به فرصتی  نباید 
اولویت استفاده از ظرفیت های موجود در شهرستان با نیروهای بومی 
است.وی با اشاره به طرح های صنعتی و تولیدی در دست اجرای 
شادگان گفت: چه در مرحله اجرا و ساخت و چه پس از آن و در 
اولویت  در  باید  بومی  نیروی  جذب  فعالیت،  و  بهره برداری  مرحله 
قرار داشته باشد. شادگان در فاصله ۷۰ کیلومتری اهواز مرکز استان 

خوزستان قرار دارد.

رئیس اداره مشارکت های مردمی اداره کل آموزش و پرورش خوزستان 
گفت: در بسیاری از مدارس غیردولتی، سالانه بین ۱۰ تا ۱۵ درصد 
به شیوع  توجه  با  امسال  اما  داشتیم،  دانش آموزی  افزایش جمعیت 
کرونا، نه تنها تعداد دانش آموزان افزایش پیدا نکرد بلکه با ریزش نیز 
روبرو بودیم. علی حسن فردبابلی اظهار کرد: استان خوزستان در توسعه 
مدارس غیردولتی و وابسته در سطح کشور از جایگاه ویژه ای برخوردار 
است. در سال تحصیلی ۹۸-۹۹ بیش از ۳۶ درصد مدارس استان را 
مدارس غیردولتی تشکیل دادند که بالغ بر ۲۵ درصد دانش آموزان 
استان را تحت پوشش قرار می داد، اما متاسفانه امسال به دلیل وجود 

ویروس کرونا مدارس و مراکز غیردولتی استان آسیب جدی دیدند.
وی افزود: پس از غیرحضوری شدن و برخط شدن آموزش، با ریزش 

آمار دانش آموزی در مدارس و مراکز غیردولتی مواجه شدیم. مضاف 
بر این هزینه های جاری آموزشگاه ها مانند اجاره بها، حق بیمه، دستمزد 
معلمان و هزینه ضدعفونی کردن با افزایش سالانه مواجه شد. این 
دلایل باعث تعطیلی و ورشکستگی تعداد زیادی از این مدارس و مراکز 

غیردولتی در سطح استان شد.
رئیس اداره مشارکت های مردمی اداره کل آموزش و پرورش خوزستان 
ادامه داد: در بسیاری از مدارس غیردولتی، سالانه بین ۱۰ تا ۱۵ درصد 
افزایش جمعیت دانش آموزی داشتیم، اما امسال با توجه به شیوع کرونا، 
نه تنها تعداد دانش آموزان افزایش پیدا نکرد بلکه با ریزش نیز روبرو 

بودیم. این ریزش در برخی مدارس و مراکز تا ۳۵ درصد بوده است.
فردبابلی با اشاره به نقش راهبردی مدارس غیردولتی در آموزش و 

پرورش گفت: مدارس و مراکز غیردولتی بار زیادی از آموزش و پرورش 
را بر دوش می کشند؛ وجود مدارس و مراکز غیردولتی علاوه بر اینکه 
باعث ایجاد اشتغال برای تعداد زیادی از جوانان تحصیلکرده می شود، 
بار زیادی را هم در زمینه کمبود نیروی انسانی، کمبود فضای فیزیکی 

و مسائل مالی از دوش آموزش و پرورش برمی دارد.
وی در پایان تصریح کرد: در قانون تاسیس و اداره مدارس و مراکز 
پرورشی غیردولتی که مصوب مجلس شورای اسلامی  و  آموزشی 
از  خوبی  حمایت های  قانونگذار  و ۱۹  مواد ۱۰،۱۱،۱۲،۱۳  در  است 
این مدارس و مراکز گنجانده که انتظار می رود مسئولان نگاه بهتر و 
حمایت جدی تری از این مدارس و مراکز داشته باشند. به نظر می رسد 

هنوز نگاه ها به بخش خصوصی مثبت نیست.


